

Telephone: 2372-0033  
Fax: 2372-0055  
Website: www.stcc.edu.hk



Address: 6 Lee On Lane,  
Kwun Tong, Kowloon,  
Hong Kong

**ECF Saint Too Canaan College**  
Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2021-2022 年度家長通告 (1)  
有關中一至中六級面授課堂最新安排

各位親愛的家長：

根據教育局於8月2日發出有關《全港學校 2021/22 學年面授課堂的相關安排》的通告，全港幼稚園及中小學在 2021/22 學年可繼續進行半天面授課堂。另外，若學校已完成接種第二劑疫苗並超過十四天的全校學生達到 70%，在符合教育局其他條件的情況下，學校可恢復全日面授課堂及讓學生參與課外活動。(註：如個別級別達到要求，教育局亦容許分批恢復全日面授課堂)

由於現時全校學生已接種疫苗人數仍未達致全日面授課堂之規定，學校將維持半天面授課堂，並積極構思在下午時段安排合適學習及課外活動供同學參與。在此，學校希望同學可以盡快恢復正常全日上課及參與不同的學校活動以達致身心健康，鼓勵同學在身體情況條件許可下盡早接種疫苗，以加強防疫屏障，締造一個健康及安全的學習環境，讓學生安心上學。面對新學年將近，校方繼續嚴緊執行校本防疫措施，並會定時檢視學生接種疫苗人數的情況。而有關 9 月開學的實際面授課堂安排及上課時間表，請參閱附件一。

請於9月1日或以前簽妥本電子通告。如有任何查詢，可致電2372 0033與班主任聯絡。

祝  
主恩滿溢

基督教中國佈道會  
聖道迦南書院校長  
徐潮妹謹啟

二零二一年八月三十日

回條

《有關中一至中六級面授課堂最新安排》

敬覆者：

本人已知悉家長通告 1 之內容。

此覆  
基督教中國佈道會  
聖道迦南書院校長

學生姓名：

學生班別：

家長姓名：

家長簽署：

簽署日期：

\_\_\_\_\_

( )

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

附頁一

上課時間表

時間	級別						
	中一至中三級				中四至 中五級	中六級	
上午 8:00 - 下午 1:15	第一節至第九節 面授課堂						
下午 1:15 - 下午 3:00	回家午膳						
	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期一至五	
下午 3:00 - 下午 3:45	線上功課 留堂班	線上功課 輔導班	線上功課 留堂班	線上功課 輔導班		線上課堂 3:00-4:00	補課 3:00-4:30
下午 4:00 - 下午 5:30	課外活動 / 校隊訓練 / 其他						

備註：

1. 中一至中三級全體學生均須出席逢星期二及星期四之線上功課輔導班。
2. 線上功課留堂班只為未能妥善處理功課的學生而設，有關學生將會收到個別通知。
3. 中四及中五級全體學生均須出席逢星期一至五之線上課堂。(上課時間表將稍後派發)
4. 中一至中五級之課外活動及校隊訓練將設於下午 4:00 進行，詳細安排請稍後留意有關通告。
5. 中六級學生均須出席補課活動。(補課時間表將稍後派發)

Telephone: 2372-0033  
Fax: 2372-0055  
Website: www.stcc.edu.hk



Address: 6 Lee On Lane,  
Kwun Tong, Kowloon,  
Hong Kong

**ECF Saint Too Canaan College**  
Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

---

**2021-2022 Circular to Parents (1)**  
**The Arrangement of Face-to-Face S1 – S6 Class Resumption**

30 August 2021

Dearest Parents,

With reference to a recent circular '*Face-to-Face Class Arrangements for Schools in Hong Kong in the 2021/22 School Year*' issued by the Education Bureau on 2 August, all local schools in Hong Kong will continue to have half-day face-to-face classes through the 2021/22 school year. However, should the number of students with two doses of the COVID-19 vaccine reach 70% of the total number of students, for more than 14 days, then the school will be allowed to resume whole-day face-to-face classes and extra-curricular activities may continue under the criteria and considerations of EDB. (Remarks: Additionally, if the number of vaccinated students in an individual class form reaches 70% of the number of students in that particular class level, then the EDB will take this into consideration and will allow the school to arrange whole-day face-to-face classes for that class/form).

Currently, our school has not yet met the whole-day face-to-face class' requirements, and therefore, we will adopt a half-day school timetable for face-to-face classes, and extra-curricular activities and learning activities will be actively planned for students in the afternoon. More importantly, our school hopes to resume normal school life and school activities as quickly as possible since this is beneficial to our students / your child's whole-person development. We encourage our students to get vaccinated early so that an effective anti-epidemic barrier will be built in their immune systems and a stronger and safer learning environment will be established for your child(ren) as well.

P.T.O.

The school will continue to strictly implement anti-epidemic measures including temperature checks, ensuring all staff and students wear masks in school, appropriate social distancing, and so forth. We will also keep checking the number of vaccinated students in the whole school and will notify if there are any changes to this arrangement. For additional details and lesson timetables for the school year commencement, please refer to the attachment.

Please sign this e-curricular via eClass App on or before 1 September. Should you have any queries, please contact the Form teachers of your child on 2372 0033.

In the Lord's service.

Tsui Chiu Mui  
Principal  
ECF Saint Too Canaan College

---

**Reply Slip**  
**The Arrangement of Face-to-Face S1 – S6 Class Resumption**

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of circular to parents (1) regarding **the latest arrangements of face-to-face S1 – S6 class resumption.**

Parent's Signature : \_\_\_\_\_

Parent's Name : \_\_\_\_\_

Student's Name : \_\_\_\_\_

Class : \_\_\_\_\_ ( )

Date : \_\_\_\_\_

## Attachment

### Lesson Timetable

Time	Form						
	S.1 – S.3			S.4 & S.5	S.6		
8:00 a.m. – 1:15 p.m.	Period 1 – Period 9 Face-to-face Classes						
1:15 p.m. – 3:00 p.m.	Lunch at home						
	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Monday - Friday	
3:00 p.m. – 3:45 p.m.	Online HW detention	Online HW tutorial	Online HW detention	Online HW tutorial		Online tutorial 3:00 – 4:00	Tutorial class 3:00 – 4:30
4:00 p.m. – 5:30 p.m.	Extra-curricular activities / school team training / other activities						

#### Remarks:

- S.1 – S.3 students are required to attend the online homework tutorial on every Tuesday and Thursday.
- The online homework detention class is for those students who failed to submit their homework on time and they will receive individual notification.
- S.4 & S.5 students are required to attend the online lessons in the afternoon from Monday to Friday. (Class timetable will be distributed to students in due course)
- Extra-curricular activities and school team training for S.1 – S.5 students will be organized at 4:00 p.m. More details will be addressed in the related circulars later.
- S.6 students are required to attend tutorial classes. (The related timetables will be distributed to them later)